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Mażoretki mają roczek
Z tej okazji "Mażoretki Perły Sulejów" podziękowały wszystkim, którzy umożliwili powstanie jedynej 
tego typu formacji w powiecie piotrkowskim i rozwój ich pasji. Podczas uroczystego spotkania, które 
odbyło się w nowej gminnej hali sportowej w Sulejowie przy ulicy Koneckiej 45, dziewczynki wręczyły 
gościom symboliczne statuetki. To był też wieczór pełen wspomnień.

W ciągu tych 12 miesięcy dziewczynki 
uświetniały niemal każdą gminną uro-
czystość, osiągnęły też pierwszy sukces 
- podczas Mistrzostw Polski Środkowej 
Mażoretek w Uniejowie zajęły 3. miejsce, 
co umożliwiło im debiut podczas finałów 
Mist rzostw Polsk i ,  k tóre odbył y się  
w Kędzierzynie-Koźlu. 

Kolejny rok to kolejne wyzwania , 
z którymi mogą się zmierzyć również 
Państwa dzieci. 

Treningi sulejowskich mażoretek od-
bywają się w piątki w hali sportowej przy 
ul. Koneckiej 45, od 17.30 do 18.30 ćwiczą 
dzieci w wieku 7-10 lat, a od 18.30. do 
20.00 mażoretki w wieku 11-14 lat. 

Zapraszamy!

Fot.: Anna Katarzyna Górna
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Tym razem inwestycje, sfinansowane oraz współfinansowane z budżetu Samorządu Województwa Łódzkiego  
w ramach grantów wojewódzkich - sołectwo na plus, zrealizowano w trzech naszych jednostkach pomocniczych: 
Zalesicach, Kole oraz Witowie.

W Zalesicach, za remizą Ochotniczej Straży Pożarnej, wybudowano 
drewnianą wiatę. Koszt tej inwestycji wyniósł 12 000 złotych, a dotacja  
11 500 zł. W Kole doposażono tamtejszy plac zabaw o tak zwaną piramidę.  
Koszt tej inwestycji wyniósł 12 500 zł, a dotacja 11 538,75 zł. Z kolei  
w Witowie dzięki dofinansowaniu, które w całości pokryło koszty projektu 
(11 502,76 zł), doposażono kuchnię w sali OSP o zmywarkę, natomiast 
na znajdującym się przed budynkiem placu zabaw zainstalowano nowy 
element siłowni zewnętrznej.

Tegoroczne granty sołeckie zostały zrealizowane
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Zakończono kolejne prace na terenie cmentarza
Do tej  pory dzięki  dotacjom z Ministerstwa Kultury i  Dziedzictwa Narodowego 
oraz łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego na cmentarzu paraf ialnym w Sulejowie  
wyremontowano kwaterę żołnierzy Wojska Polskiego oraz kwaterę ofiar cywilnych.  
Trwają pracę remontowe pomnika ofiar cywilnych, w tym roku stary, cementowy krzyż został  
zastąpiony granitowym.

Prace rozpoczęły się w 2021 r., 
obecnie centralna część nekropolii 
wygląda zupełnie inaczej. - Mam 
nadzieję, że w przyszłym roku 
uda się dokończyć remont co -
kołu krzyża i wymienić tablicę  
z nazwiskami pomordowanych, 
ponieważ obecna zawiera wiele 
błędów, a niektórych nazwisk bra-
kuje – mówi Bartosz Borkowski, 
przewodniczący Rady Miejskiej  
w Sulejowie, który nadzoruje całą 
inwestycję. Tegoroczne prace wy-
konano dzięki dotacji od wojewody 
łódzkiego, który przekazał na ten 
cel 240 tysięcy złotych, natomiast 
pierwszy etap prac sfinansowano 
wykorzystując dof inansowania  
z budżetów Ministerstwa Kultury 
i Dziedzictwa Narodowego oraz 
Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi.

W ramach realizacji programów „Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej” i „Opieka wytchnieniowa” zapewniamy 
osobom  niepełnosprawnym, chorym i ich opiekunom wsparcie w codziennych czynnościach. Pracownicy Miejskiego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Sulejowie podzielili się z nami kolejną fotorelacją, dokumentując w ten sposób prze-
bieg tych jakże potrzebnych inicjatyw.

Uczestnicy Programu „Opieka wytchnieniowa” mogą bez przeszkód, a także bez proszenia o pomoc członków 
rodziny czy znajomych, skupić się na realizacji swoich potrzeb i planów, niezależnie czy były to np. zwyczajne 
prace w domu, załatwienie spraw w urzędzie, wizyta u lekarza czy spełnienie marzeń o uczestnictwie w wyda-
rzeniu kulturalnym lub sportowym.  Z kolei opiekunowie osób niepełnosprawnych mogą wówczas odetchnąć, 
załatwić wiele swoich spraw i zregenerować siły. Programy „Asystent osobisty osoby z niepełnosprawnej” oraz 
Program „Opieka wytchnieniowa” są finansowane ze środków Funduszu Solidarnościowego, których dysponentem 
jest Minister Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej.  Wartość dofinansowania w przypadku Programu „Asystent 
osobisty osoby niepełnosprawnej” wynosi 162 945,00 zł., natomiast wartość dofinansowania  przyznana w ramach 
Programu „Opieka wytchnieniowa” wynosi 62 322,00 zł. Oczywiście zamierzamy nadal pomagać naszym miesz-
kańcom w ramach wymienionych programów, dlatego zabiegamy o kolejne dotacje na ten cel.

Dzięki tym programom możemy skuteczniej pomagać potrzebującym mieszkańcom naszej gminy
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Bez wątpienia jednym z kluczowych elementów II Jarmarku Bożonarodze-
niowego były występy artystyczne. Na scenie wystąpiły „Mażoretki Perły 
Sulejów”, Stefano Terrazzino w parze z Sarą Janicką, członkowie zespołów 
Miejskiego Ośrodka Kultury w Sulejowie - „Róbmy Swoje" i „Piliczanie”, grupy 
„Forteca - Walka Trwa", a także dzieci z sulejowskich szkół podstawowych – SP 
nr 1 im. Jana Pawła II i SP nr 2 im. Królowej Jadwigi. W niedzielę, renifery 
odpoczywały, ponieważ hasło tego dnia brzmiało: Chillout u Św. Mikołaja - 
Renifery odpoczywają, zwolnij i Ty! Nie oznacza to jednak, że zabrakło atrakcji, 
wręcz przeciwnie, również można było odwiedzać stoiska wystawców, robić 
sobie zdjęcia ze świętym Mikołajem, czy wziąć udział przełajowym mikołajko-
wym ściganiu, ale głównym punktem tego dnia były koncerty, które odbyły się 
Kościele św. Tomasza Kantuaryjskiego. Wystąpili członkowie grupy „Róbmy 
swoje” oraz  Anna Krysztofiak oraz Anna Śliwa, które wykonały antyfony z 
muzycznego ogrodu Hildegardy z Bingen, a także utwory wywodzące się ze 
średniowiecza, m.in. Pellegrina, Manfredina, Cantigas de Santa Maria, najstar-
sze kolędy polskie z klasztornych źródeł, fragmenty "Historii rymowanej o św. 
Wojciechu" ("Benedic regem cunctorum"), a także najstarsze zabytki muzyki 
klawiszowej z XIV i XV w., w tym z Buxheimer Orgelbuch, które brzmiały 
wyjątkowo, ponieważ podczas występu zaprezentowano kopie dawnych instru-
mentów: fidel średniowieczna, surdynka, clavisimbalum, lira korbowa, lira da 
braccio, wirginał (model wenecki z ok. 1490) i portatyw organowy. Koncert w 
ramach projektu Łódzkiego Domu Kultury pt. Adwentowy Ogród Muzyczny 
– Hildegarda z Bingen i muzyka średniowieczna, objał patronatem Grzegorz 
Schreiber, marszałek województwa łódzkiego, który patronował też samemu II 
Jarmarkowi Bożonarodzeniowemu, a jego organizatorami były: Hotel Podklasz-
torze, Gmina Sulejów, Powiat Piotrkowski oraz Stowarzyszenie Dolina Pilicy. 
Chętnie spotkamy się z Państwem za rok, aby wspólnie spędzić ten wyjątkowy, 
przedświąteczny czas.
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Przez dwa dni Sulejów był świąteczną stolicą naszego regionu
II Jarmark Bożonarodzeniowy - „Świąteczna opowieść u Cystersów” pod wieloma względami był wyjątkowy.  
Po raz pierwszy na terenie naszej gminy zorganizowano tego typu wydarzenie, które swoim rozmachem przypomi-
nało w wielu aspektach podobne jarmarki w dużych, polskich miastach. 10 i 11 grudnia 2022 r. to właśnie Sulejów 
był świąteczną stolicą powiatu piotrkowskiego i nie tylko.

Jarmark odbył się na terenie sulejowskiego zespołu klasztornego opactwa 
Cystersów. Pierwszy dzień upłynął pod hasłem Elfy w akcji - czyli moc 
atrakcji dla dzieci i dorosłych!  Wydarzenie oficjalnie rozpoczęli między 
innymi: parlamentarzyści, przedstawiciele Urzędu Marszałkowskiego w Ło-
dzi, Starostwa Powiatowego w Piotrkowie Trybunalskim, Gminy Sulejów, 
zakonu Cystersów i Hotelu Podklasztorze i Stowarzyszenia Dolina Pilicy, 
którzy wraz z „Mażoretkami Perły Sulejów” wzięli udział w uroczystym 
korowodzie. Gdy wszyscy dotarli na miejsce, w którym stoi choinka, zapa-
lono na niej światełka oraz powieszono łańcuch przygotowany przez dzieci 
z naszych szkół. Następnie Zbigniew Ziemba, wicemarszałek województwa 
łódzkiego, Piotr Wojtysiak, starosta piotrkowski, Wojciech Ostrowski, bur-
mistrz Sulejowa, Ojciec Augustyn Węgrzyn OCist., proboszcz tamtejszej 
parafii oraz Radosław Groblewski, dyrektor Hotelu Podklasztorze, zasiedli 
w fotelach ustawionych przed choinką i przeczytali fragmenty świątecznych 
opowieści.

 Wówczas można już było odwiedzać kilkadziesiąt stoisk ustawionych 
wzdłuż hotelowego skrzydła, oczywiście można było tam kupić wiele świą-
tecznych artykułów i skosztować świątecznych – choć nie tylko – potraw 
i smakołyków. Na jednym ze stanowisk szef kuchni hotelowej Restau-
racji „Miód i Wino” podjął próbę bicia rekordu Polski w przygotowaniu 
największej porcji kapusty wigilijnej, którą można było później nabyć w 
ramach zbiórki charytatywnej dla Patryka Wysmyka. O godzinie 14.40 na 
niebie pojawił się święty Mikołaj, który przyleciał do dzieci nie w saniach, 
lecz...w paralotni. Najmłodsi chętnie robili sobie zdjęcia z głównym gościem 
wydarzenia w Bramie Krakowskiej, a przed samą bramą wszyscy chętnie 
fotografowali się w saniach św. Mikołaja, dzieci mogły skorzystać z karuzeli 
składającej się z kolorowych filiżanek i zwiedzić zimowy labirynt, natomiast 
rodziców do lodowatych kąpieli zachęcali członkowie sulejowskich morsów. 
Wszyscy mogli też obejrzeć film familijny na dużym ekranie w ramach 
kina plenerowego, natomiast na dziedzińcu można było podziwiać szopkę 
bożonarodzeniową i żywą szopkę. Atrakcji było znacznie więcej, o czym 
informowaliśmy publikując program wydarzenia. 
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Węgiel po preferencyjnej cenie będzie sprzedawany przez przedsiębiorcę z naszej gminy
W składzie, którego główna siedziba znajduje się na terenie naszej 
gminy, wyłonionym w ramach ustawowej procedury, nadal można 
zamówić węgiel w preferencyjnej cenie. Rezerwacji w ramach 
pierwszej transzy należy dokonać do końca roku, a węgiel będzie 
dostarczany z placu w Piotrkowie Trybunalskim.

We d ł u g  z a ł o ż e ń  u s t a w y  
o  z a k u p i e  p r e f e r e n c y j n y m 
paliwa stałego przez gospodar-
stwa domowe, aby kupić węgiel  
w preferencyjnej cenie, miesz-
kańcy powinni najpierw złożyć 
w Miejskim Ośrodku Pomocy 
Społecznej w Sulejowie wniosek 
o zaświadczenie potwierdzające 
prawo do dodatku węglowego. 
Wnioski można pobrać z naszej 
s t rony i nte r ne towej  –  w w w.
sulejow.pl, a także na miejscu 
w Miejskim Ośrodku Pomocy 
Społecznej w Sulejowie, przy 
ul icy Targowej 20 ( I pięt ro). 
S t o s o w n e  z a ś w i a d c z e n i e 
otrzymają Państwo w ciągu 14 
dni od daty złożenia wniosku. 
Takie zaświadczenie ot rzyma 
każdy, kto odebrał już dodatek 
węg low y,  a  t a k że  c i  m ie sz -
kańcy,  k tórz y n ie  ot r z y mal i 
jeszcze dodatku, ale pozytyw-
nie rozpat rzono ich wniosek, 
oraz ci, k tórym taki wniosek 
przysługuje. Dokument należy 
okazać w składzie węglowym 
Jagoda przy ulicy Roosevelta 
23 w Piotrkowie Trybunalskim, 
przed dokonaniem płatności. 
Rezer wację są prz y jmowane 

Można już składać wnioski dotyczące dodatku elektrycznego
Członkowie gospodarstw domowych, wykorzystujący do ogrzewania energię elektryczną, mogą już składać wnioski 
o dodatek elektryczny. Należy to zrobić w Miejskim Ośrodku Pomocy Społecznej w Sulejowie, przy ulicy Targowej 
20, w pokoju numer 6, w poniedziałki w godzinach 7.30-17.00, a od wtorku do piątku od 7.30 do 15.30.

Wysokość dodatku elektrycznego została zróżnicowana w zależności od rocznego zużycia energii elektrycznej w uprawnionym gospodarstwie domowym. W przypadku, gdy zużycie  
w 2021 r. nie przekraczało 5 MWh, kwota dodatku wynosi 1000 zł. Jeżeli zużycie energii elektrycznej w gospodarstwie domowym w 2021 r. przekroczyło 5 MWh, wówczas kwota dodatku 
to 1500 zł. Aby uzyskać dodatek elektryczny w podwyższonej kwocie, do wniosku należy dołączyć rozliczenie z przedsiębiorstwem energetycznym, potwierdzające zużycie energii elek-
trycznej w 2021 r. przekraczające 5 MWh. Kolejnym warunkiem koniecznym do otrzymania dodatku elektrycznego jest uzyskanie wpisu lub zgłoszenie źródła ogrzewania do centralnej 

pod n r telefonu: 510 170 890. 
Właścicielka tego składu, który 
z o s t a ł  w y ł o n io ny  w  r a m a ch 
ustawowej procedury, podpisała 
stosowną umowę przesłaną przez 
przedstawicieli Polskiej Grupy 
Gór niczej.  Za 1 tonę su rowca 
(tzw. groszku - tylko nieworko-
wanego, kostki lub orzecha) za-
płacimy 1997 zł, natomiast koszt 
transportu do 1 tony wynosi 40 
zł, 1,5 tony – 60 zł, itd. Zgodnie 
z  p r ze pi sa m i  (a r t .  4 .  u s t aw y 
o zakupie preferencyjnym paliwa 
stałego przez gospodarstwa do-
mowe) gdybyśmy nie przystąpili 
do sprzedaży węgla , wówczas 
mogłaby się tym zająć sąsiednia 
gmina lub prywatny przedsię -
biorca mający pozwolenie na han-
del węglem. Wcześniej, musiałby 
on jednak wystąpić do nas ze 
stosownym wnioskiem i zawrzeć 
umowę z podmiotem wprowa-
dzającym surowiec do obrotu.  
W gminie, co do zasady, może 
być t ylko jeden t ak i  pod miot 
– jeśli ma ich być kilka, muszą 
działać w porozumieniu. Pierw-
szeństwo ma ten podmiot, który 
pier wszy dokonał zgłoszen ia . 
P r ze pi sy  p r zew idują ,  ż e  gdy 

og łoszen ie  g m i ny są s ied n ie j 
i  wniosek pośrednika zostaną 
opublikowane lub złożone tego 
samego dnia, pierwszeństwo ma 
gmina sąsiedn ia .  Ostateczn ie 
zdecydowaliśmy się na pośred-
n iczen ie  w sprzed a ż y węgla . 
Przed wyłonieniem podmiotu, 
k t ó r y  b ę d z ie  s p r z e d awa ł  go 
naszym mieszkańcom po pre -
fe rency jnej  cen ie ,  odbyło się 
spotkanie z przedstawicielami 
składów węglowych, w którym 
wzięli udział m.in. właściciele 
wszystkich gminnych składów. 
Pracownicy Ministerstwa Akty-
wów Państwowych, a tym samym 
nasi urzędnicy nie byli jednak  
w stanie odpowiedzieć na wszyst-
kie pytania, dlatego zaangażowa-
nie się w ten proces mogło być 
oba rczone spor y m r yz yk iem. 
W ramach postępowania ofer ty 
złożyli ostatecznie właściciele 
czterech f i rm - P.H.U. Jagoda, 
za rejes t rowanej  w Uszcz y n ie  
w  g m i n i e  S u l e j ó w,  d w ó c h 
sk ładów z Olsz tyna i  jednego  
z Piotrkowa Trybunalskiego. Jako 
pierwsza ofer tę złożyła właści-
cielka P.H.U. Jagoda i zgodnie  
z przepisami byliśmy zobligowani 

do wybor u właśnie tej ofer ty.  
W ramach zakupu preferencyj-
nego, osoba uprawniona będzie 
mogła k upić węg iel  w dwóch 
t ranszach (I - do końca 2022 r. 
oraz II - od stycznia do kwietnia 
2023 r.). W przypadku drugiej 
transzy - jeśli również będziemy 
pośredniczyć w sprzedaży węgla 

- będziemy musieli przepro-
wadzić odrębne postępowa-
nie, więc miejsce, w którym 
będzie można nabyć węgiel 
w przyszłym roku może się 
zmienić. W sumie, w ramach 
obydwu transz, będą Państwo 
mogl i nabyć maksymaln ie  
3 tony surowca.

ewidencji emisyjności budynków (CEEB). We wniosku 
znajdują się dane o wnioskodawcy i wszystkich człon-
kach jego gospodarstwa domowego. Należy podać też 
numer konta bankowego i określić organ (Burmistrz 
Sulejowa), do którego składany jest wniosek. Należy 
również wskazać główne źródło ogrzewania gospodar-
stwa domowego wnioskodawcy, które zostało zgłoszone 
lub wpisane do CEEB. We wniosku trzeba oświadczyć 
m.in., że w gospodarstwie nie skorzystano z dodatku 
węglowego, ani innych dodatków przewidzianych  
w ustawie o szczególnych rozwiązaniach w zakresie 
niektórych źródeł ciepła. Dodatek elektryczny nie 
przysługuje w przypadku gospodarstw domowych, 
w których znajdują się mikroinstalację odnawialnych 
źródeł energii i jej produkcja jest rozliczana zgodnie 
z ustawą o OZE. Wnioski można składać do 1 lutego 
2023 r. Pozostajemy do Państwa dyspozycji pod  
nr telefonu 517 013 662, 515 105 987, 44 616 22 44 - 
wewnętrzny 26.
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Nowa nawierzchnia na Rycerskiej

Ulica Rycerska, k tóra łączy 
s i ę  z  k i l k u n a s t o m a  i n n y m i 
drogami, jest jedną z głównych 
ar terii na terenie największego 
sulejowskiego osiedla. Ostatnią 
w a r s t w ę  a s f a l t u  d r o g o w c y 
zaczęl i  uk ładać t am w środę,  
7 grudnia 2022 r., a  następnego 
dnia nowa nawierzchnia pojawiła 
się już na całym remontowanym 
odcin ku. -  Oczy wiście cieszą 
r ó w n i e ż  p r a c e  w  c e n t r u m 
os ie d la ,  a  w ię c  kon t y nu a c ja 
remontów ul. K. Jagiellończyka, 
Mieszka I i Królowej Jadwigi. 
Drogowcy zaczęli już układanie 
ścieralnej warstwy asfaltu oraz 
chodników i wjazdów. Z kolei 
w przyszłym roku zamierzamy 
po łącz yć obydwa odci n k i  t e j 
o s t a t n ie j  d r og i ,  a  w ię c  t e n , 
który łączy się z ulicą Ustronną,  
z tym, k tór y łączy się z u l icą 
Rycerską. Połączenie ul. Kró -
lowej  Ja dw ig i  zdecydowa n ie 
usprawni komunikację na tym 
osiedlu. Z głównych d róg zo -
staną nam wówczas do zrobienia 
ulice: Chrobrego, Połanieckiego  
i  Jana I I I Sobiesk iego. Wiem, 
że wszystkie remonty mogą być 
bardzo k łopot l iwe d la miesz-
k a ń c ów  Po d k l a s z t o r z a  o r a z 
k ierowców i choć nie skarżyli 
się na uciążliwości z tym zwią-
zane, chciałbym przeprosić za 
ewentualne ut rudnienia. Prace 
trwają też na ulicy Klasztornej, 
k t ó r a  je s t  d rogą  p ow ia t ową . 
Oczywiście współf inansujemy 
ten remont ,  a le  nad zor ują go 
p r z e d s t a w i c i e l e  S t a r o s t w a 
Powiatowego w Piotrkowie Try-
bunalskim, a dokładniej Zarządu 
Dróg Powiatowych i to do nich 

n a le ż y  zg ł a sz a ć  e we n t u a l n e 
zast rzeżenia – mówi Wojciech 
Ostrowski, burmistrz Sulejowa. 
Ulice Królowej Jadwigi, Mieszka 
I, K. Jagiellończyka i Rycerska 
na terenie osiedla Podklasz to-
rze w Sulejowie oraz ul. Góra 
Strzelecka i Podwłodzimierzów 
w Su le jowie są  remontowane 
d z i ę k i  d o t a c j i  w  w y s o ko ś c i  
10 220 100,00 z ł ,  prz yznanej 
naszej gminie w ramach pierw-
szej edycji Programu Inwestycji 
Strategicznych „Polski Ład”.

Na najdłuższej gminnej ulicy na terenie sulejowskiego  
Podklasztorza  drogowc y u łoż yl i  ostatnią  warst wę  
asfaltu. Prace trwają też na pozostałych ulicach znajdujących 
się na terenie tego osiedla.
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Budowa ujęcia wody w Uszczynie 
będzie kosztować 12 457 440 zł,  
w związku z tym burmistrz zabiegał 
o dotacje na tę inwestycję i do tej 
pory przyznano nam już dwie.  
W sierpniu 2022 r. Poseł Grzegorz 
Lorek poinformował, że nasza 
gmina otrzyma kolejne 4,5 mln zł 
na budowę ujęcia i stacji uzdatniania 
wody w Uszczynie, tym razem  
z rezerwy ogólnej premiera. Wcze-
śniej na gminne konto przelano 4,5 
mln zł w ramach dotacji z Rządowego 
Funduszu Inwestycji Lokalnych, co 
oznacza, że dzięki zaangażowaniu 
posłów z naszego regionu, na budowę 
tej strategicznej inwestycji mamy 
otrzymać w sumie aż 9 mln zł. - 
Prace postępują i bardzo się z tego 
cieszę. Wykorzystywana technologia 
jest wręcz rewolucyjna, powstanie 
tutaj najnowocześniejsze ujęcie wody, 
wyposażone w filtry czołowych 
producentów, dzięki czemu woda 
będzie mieć doskonałe parametry. 
Bez dotacji zewnętrznych taka 
gmina jak Sulejów nie zrealizowałby 

podobnej inwestycji. Dobrze, że te 
pieniądze udało się pozyskać, choć 
w tym przypadku cena nie powinna 
mieć znaczenia, bo przecież chodzi 
o wodę. Ten rejon dynamicznie się 
rozwija, więc to bardzo potrzebna 
inwestycja, a w przyszłości, jak 
słyszałem, będzie możliwość sprze-
daży tej wody sąsiednim gminom 
po konkurencyjnych cenach - powie-
dział poseł Grzegorz Lorek, który  
8 grudnia 2022 r. razem burmistrzem 
Wojciechem Ostrowskim odwiedził 
plac budowy. Codziennie widać 
postępy w pracach budowlanych. 
- Zamontowano cztery filtry, do 
końca przyszłego tygodnia zamie-
rzamy zamontować cztery kolejne, 
które płyną do nas ze Szwecji,  
a to będzie oznaczać, że tegoroczny 
harmonogram zostanie zrealizowany.  
W przyszłym roku zamierzamy 
zamontować m.in. zbiorniki, czy ele-
menty sterujące – podsumował Woj-
ciech Ostrowski, burmistrz Sulejowa. 
Budowa ujęcia ma się zakończyć do 
30 czerwca 2023 r.

Pierwsze filtry, które będą oczyszczać wodę pobieraną na terenie nowego ujęcia i stacji uzdatniania  
w Uszczynie przywieziono w poniedziałek, 5 grudnia 2022 r. i niemal natychmiast zostały zamontowane. To kolejny 
etap najważniejszej gminnej inwestycji.

Trwa instalacja filtrów na terenie nowego ujęcia wody

A to oznacza, że prawdopodobnie jeszcze przed świętami mieszkańcy naszej gminy będą mogli w komfortowy sposób 
omijać ewentualne korki na „dwunastce”. To niejedyna dobra informacja, ponieważ rozpoczęto też przebudowę drogi 
powiatowej łączącej sulejowskie Podklasztorze z centrum miasta.

Na całej drodze Łęczno-Kłudzice ułożono już asfalt

Ostatnie kilkadziesiąt metrów 
os t a t n ie j  wa r s t w y a sfa l t u  na 
naszej drodze gminnej ułożono 
na początku grudnia, tym samym 
na całym odcinku między Łęcz-
nem a Kłudzicami, o długości 
4  300 met rów,  d roga zos t a ła 
wyrównana. Obecnie drogowcy 
wykonują pobocza z kruszywa. 
Zgodnie z założeniami funduszu 
leśnego Lasów Państwowych,  
z którego dofinansowano budowę 
drogi Łęczno-Kłudzice (2 435 100 
zł – aż 80% wartości inwestycji), 

prace na tym odcinku powinny się 
zakończyć w tym roku i wszystko 
wskazuje na to, że będziemy mogli 
jeździć tą drogą już przed świętami 
Bożego Narodzenia. Widać też już 
pierwsze efekty prac na drodze 
Lasów Państwowych, która łączy 
się z naszą gminną jezdnią przy 
pomniku św. Huberta. To będzie 
wspaniały szlak dla rowerzystów, 
którym będzie można dojechać do 
Włodzimierzowa. Również dzięki 
dotacji, ale z „Polskiego Ładu”, 
przebudowywana jest z kolei droga 

powiatowa nr 3106E, składającą się 
z sulejowskich ulic – Klasztornej i 
Jagiełły. Na realizację tej inwestycji 
przeznaczyliśmy 700 tysięcy zło-
tych z gminnego budżetu, pozostałe 
pieniądze będą pochodzić z budżetu 
powiatu piotrkowskiego. Inwestycja 
będzie kosztować 6 390 000 zł,  
w  r a m a c h  p i e r w s z e j  e d yc j i 
„Polskiego Ładu” dla powiatu 
piotrkowskiego zarezerwowano 
na ten cel 4 655 000 zł. Oprócz 
drogi wyremontowane zostaną też 
chodniki, wzdłuż drogi powstanie 

ponadto ścieżka rowerowa i tarasy 
widokowe. Drogowcy weszli na plac 
budowy w środę,  30 listopada 2022 
r. i sfrezowali już znaczny fragment 
tej drogi. Zgodnie z umową remont 

powinien się zakończyć w sierpniu 
przyszłego roku, do tego czasu na 
tym odcinku mogą występować 
utrudnienia, ale droga cały czas ma 
być przejezdna.


